

SAVE 1 \$
ÉCONOMISEZ 1 \$

*With the purchase of any
Patience Fruit & Co® product*

*À l'achat de n'importe quel
produit Patience Fruit & Co®*

PATIENCE FRUIT & CO.
organic ♥ biologique



TO THE RETAILER: Fruit d'Or Inc. will reimburse you the value of the product plus our specified handling fee, provided it is redeemed by your customer at the time of purchase for the specified item(s). Any non-standard refund request may be considered fraudulent and we reserve the right to cancel the coupon presented. Upon request, you must provide proof that sufficient stock was purchased in the previous 90 days to cover coupons presented for redemption. Refund requests will be accepted only from authorized dealers. Mail to: Fruit d'Or Inc., P.O. Box 3000, Saint John, NB E2L 4L3.

Visit patiencefruitco.com/en/retailers to locate a retailer near you.

EXPIRY DATE : March 1, 2017

AU DÉTAILLANT: Fruit d'Or Inc. vous remboursera ce coupon à sa valeur nominale, plus les frais de manutention habituels, à condition qu'il soit échangé par le client lors de l'achat du/des produit(s) indiqué(s). Toute demande de remboursement non conforme peut être considérée frauduleuse et nous nous réservons le droit de l'annuler. Les demandes de remboursement ne seront acceptées que des détaillants autorisés. Envoyer par la poste à : Fruit d'Or Inc., C.P. 3000, Saint John (N.-B.) E2L 4L3.

Visitez patiencefruitco.com/points-de-vente pour découvrir le point de vente le plus près de chez vous.

DATE D'EXPIRATION : 1er mars, 2017

®/™ Fruit d'Or Inc.

